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Föredragningslista för MASK:s årsmöte 2022-10-19 
 

1) Mötets öppnande 

2) Mötets behöriga utlysande 

Mötets beslut: JA 

3) Fastställande av dagordning 

Mötets beslut: JA 

4) Val av presidium  

a) ordförande   

Mötets beslut: Henrik Runström 

b) vice ordförande   

Mötets beslut: Calle Nyström 

c) sekreterare   

Mötets beslut: Mats Andersson 

d) protokollsjusterare (2 st.)  

Mötets beslut: Johan Runström, Daniel Lafourcade 

 

5) Föredragning av verksamhetsberättelsen 

Ordförande drog redogörelsen enlig nedan och alla konstaterade att förra året var 

ytterligare en dålig säsong trots bra träningar i Ulricehamn. 

6) Kassaredogörelse 

Ordförande drog ekonomin enligt nedan och konstaterade att året 2021/2022 var 

ett år utan större intäkter då vi inte hade några sponsorer eller egna hemma 

tävlingar. Vi gick in i säsongen med en kassa på 216kkr och spenderade 61kkr 

under säsongen. Det ger oss en kassa på155kkr.  

7) Revisionsberättelse 

Revisionen är granskad av utsedd revisor. 
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8) Ansvarsfrihet för styrelsen 

styrelsen gavs full ansvarsfrihet för året 2021/2022 

9) Situationen med Mullsjö Alpin och framtiden för MASK 

Mullsjö Alpin har nu fått nya ägare bestående av 6st delägare varav Mikael 

Lindberg är en av dem. Det råder fortfarande osäkerhet kring om backen kommer 

öppna i vinter pga. elpriser och förmågan att göra snö. Men vedhuggning och 

slyröjning har gjorts och den nya konstellationen siktar på att öppna. De har gått 

ut med att sälja säsongskort till rabatterat pris. Om MASK kommer kunna hålla 

träningar eller skidskola i backen återstår att se men den nya styrelsen får i 

uppdrag att närma sig de nya ägarna och se vilka möjligheter till sammarbete 

som finns. MASK utan hemma backe får mycket svårt att överleva. MASK 

kommer fortsättningsvis också kunna träna i Ulricehamn ihop med SK Boge. De 

som tävlade förra säsongen kommer troligtvis att fortsätta träningen i Ulricehamn 

på samma sätt som förra året. 

10) Fastställande av medlemsavgift 

Mötet beslutade att behålla samma avgift som tidigare. 150kr per person eller 

450kr per familj. 

 

11) Fastställande av verksamhetsplan 

Mötet accepterade förlaget på verksamhetsplan med ambition att försöka få till 

verksamhet i Knaggebo 
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12) Val   

a) Ordförande 

Henrik Runström ordf. (omval på 1 år) 
 

b) Styrelse 

Calle Nyström  (omval på 1 år) 
Gustav Fahlström  (omval på 1 år) 
Jakob Junvik  (nyval på 2 år) 
Rikard Lundstedt  (nyval på 2 år) 
Daniel Laforcade  (nyval på 2 år) 
Elsa Holmqvist  (nyval på 2 år) 

 

c) Revisor 

Mats Andersson 

d) Kassör 

Rikard Lundstedt 

e) Valberedning 

Johan Runström samt styrelsen 

 

13)  Ev. tillkommande ärenden 

a) Ett utskick för att undersöka intresset för ett breddläger 10-12 december 2022 

skulle göras. 

b) Calle berättade om hur distrikt och region är uppbyggt och att det är ett läger 

V47 i Oslo. 

c) Calle berättade också att vecka 5 är det SM vecka i Skövde och det skall 

köras parallell slalom där ungdomar kan köra på söndagen. Det kommer 

också krävas mycket funktionärer. 

d) Hemsidan som i dag ligger på https://idrottonline.se/MullsjoAlpinaSK-Skidor/ 

kommer läggas ner och vi kommer behöva lägga upp nytt. Framför allt måste 

alla komma åt tävlingskalendern https://ta.skidor.com  

e) Joel Svensson påpekade att kursen för Unga Ledare hade blivit avbruten och 

de ville nu att den kunde fortsätta denna säsong. 

14)  Mötet avslutas 

 

 

 

 

https://idrottonline.se/MullsjoAlpinaSK-Skidor/
https://ta.skidor.com/
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Verksamhetsberättelse för Mullsjö Alpina Skidklubb 
(MASK), säsongen 2021/2022 
 

 
Säsongen startade med breddläger i Tandådalen v48 där vi var totalt var ca 50 
deltagare. Även säsongen 2021-2022 präglades av pandemin, men i betydligt mindre 
omfattning än tidigare säsong. För oss i MASK var det fortsatt så att vi inte kom 
överens med Mullsjö Alpin om villkoren för träning, vilket gjorde att all tränings- och 
tävlingsverksamhet även denna säsong bedrevs i Ulricehamn tillsammans med SK 
Boge. 
 
I Ulricehamn arrangerade vi en egen tävling, samt Götalandsmästerskapet där vi var 
medarrangörer tillsammans med övriga klubbar från Västergötlands distrikt.  
 
Med en tredje säsong utan verksamhet på hemmaplan (Knaggebo), så tappar vi 
många aktiva och att få nya medlemmar kommer in i klubben. Detta, och en önskan 
om att bedriva verksamhet på hemmaplan igen, gjorde att vi beslöt oss för att starta 
en skidskola på onsdagar under ordinarie öppettider ett antal veckar. Vi hade 15 
mycket hängivna barn och ungdomar som deltog i detta, och näravorn var i princip 
hundraprocentig. 
 
Vi har haft 10-15 ungdomar som kontinuerligt tävlat under säsongen, och det med 
mycket fina prestationer. Trots endast 4 deltagare i LVC-final så lyckades vi att ta 3 
medaljer och totalt 7 st topp-10 placeringar. 
 
Judith Nyström och Erik Asplund har deltagit i FIS-tävlingar under säsongen. Erik 
avslutade efter säsongen sin tävlingskarriär, och vi önskar honom lycka till med 
studier och som alpin tränare i Stockholm. Judith har haft otur och dragits med 
skador, men satsar nu vidare in på sitt sista år på skidgymnasiet i Falun. 
 
Styrelsen vill härmed framföra ett stort tack till alla de föräldrar, barn, ungdomar och 
sponsorer som på ett eller annat sätt bidragit till ett bra verksamhetsår för MASK.  
 
MASK’s styrelse har under säsongen haft följande sammansättning: 
   
Henrik Runström ordf. 
Jasmin Velic            vice ord  
Calle Nyström ledamot 
Viktoria Eriksson kassör  
Alma Runström Ledamot 
Gustav Fahlström Ledamot 
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Ekonomi 

Resultaträkning 2021-2022 
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Balansrapport 2021-2022 
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Förslag till verksamhetsplan för MASK 2021-2022 

Inför säsongen 2022-2023 är verksamheten osäker p g a flera anledningar. Kommer 
energikrisen göra att backarna tvingas hålla stäng, hur ser möjlighet ut att träna i vår 
hemmabacke (Knaggebo) med den nya ägarkonstellationen för Mullsjö Alpin, skall vi 
fortsätta med vårat sammarbete med SK Boge på samma sätt som liknande år, hur 
ser tillgången ut på ledarsidan, är några av frågorna som gör det hela lite osäkert. 
 
Vår ambition ser i dagsläget ut ungefär så här: 

Försäsongsträning 

Tillsammans med Boge. 

Tävlingsgruppen 

Vi har som ambition att bedriva verksamhet inom följande grupper: 
 

U8-åkare, träning måndagar, tisdagar och torsdagar  

U10-åkare, träning måndagar, tisdagar och torsdagar  

U12-åkare, träning måndagar, tisdagar och torsdagar  

U14-åkare, träning måndagar, tisdagar och torsdagar  

U16-åkare, träning måndagar, tisdagar och torsdagar  

Juniorer, träning måndagar, tisdagar och torsdagar  

 
Träning kommer sannolikt att ske tillsammans med Boge på något sätt, med liknande 
upplägg som förra året. Men vi har dock en tydlig ambition att denna säsong återigen 
bedriva mer verksamhet i vår egen hemmabacke. 
 

Tävlingar pågår hela säsongen, företrädesvis lördagar och söndagar under januari-
mars. Träningsläger anordnas flera gånger under säsongen, dels egna arrangerade 
läger och dels läger arrangerade av Västergötlands skidförbund, Region 5 och 
Svenska skidförbundet. 

Skidskolan och träningsgrupp 

Skidskola och träningsgrupp är prioriterade verksamheter den kommande säsongen, 
och ambitionen är att bedriva detta i vår egen hemmabacke i Knaggebo. 
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Valberedningens förslag 

 

Ordförande för MASK:  
 
Styrelsen:  
Henrik Runström ordf. (omval på 1 år) 
Calle Nyström  (omval på 1 år) 
Gustav Fahlström  (omval på 1 år) 
Jakob Junvik  (nyval på 2 år) 
Rikard Lundstedt  (nyval på 2 år) 
Daniel Laforcade  (nyval på 2 år) 
Elsa Holmqvist  (nyval på 2 år) 
   
 
Valberedning:  
   
 

Revisor:   
 

 


